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ČESKO: Máme něco jako nového demokratického tatíčka – totalitního rozvědčíka, který
prostě začal konat stejně, jak ho to kdysi naučili na Akademii Antonína Zápotockého:
rázně, odhodlaně a v týlu systému, směje se Petr Holec překvapení mnohých, s jakou
vervou se Petr Pavel, doposud bez složení slibu, pustil do prezidentování.

Před volbami Petr Pavel sliboval, že bude spíš úřednický prezident. Po svém zvolení pro
změnu říká, že bude „aktivní, ne však aktivistický prezident“. Odpovídá tomu jeho chování?

Už před volbami někteří lidé Pavlovi kvůli jeho generálské hodnosti a vojenské minulosti přezdívali
„Pinochet“ a jeho povolební hra na prezidenta, kdy ještě oficiálně není prezident, tomu i odpovídá.
Už si toho ostatně všimla i menšina politologů, která ještě nemluví za Fialovu vládu a nyní i jejího
nově zvoleného prezidenta. Asi nejstrašidelnější ale je, když ještě neinaugurovaný prezident-generál
začne vyhrožovat trestním oznámením na končícího prezidenta Miloše Zemana po schůzce s šéfem
BIS Koudelkou, to je trochu Bělorusko.

Taky mě pobavil vicepremiér a šéf lidovců Marian Jurečka, který řekl, že s Pavlem konzultoval
důchodovou reformu i daně. To skoro vypadá, jako by ve vládě svého nového prezidenta brali i jako
svého nového premiéra, což jistě musí potěšit premiéra Petra Fialu. A zvlášť když teď CVVM
zveřejnilo nový žebříček osobní politické hitparády, kde je Fiala až čtvrtý za Babišem, šéfem SPD
Tomiem Okamurou a Zemanem.

Možná ale hned po zvolení nového prezidenta vidíme to, před čím někteří Fialu varovali: díky svému
bezprecedentně silnému mandátu Pavel slabého a nepopulárního premiéra „přejede jak parní válec“,
když si vypůjčím slova jednoho z dlouholetých členů výkonné rady ODS. Ten mi napsal, že výhra
Pavla ve skutečnosti není „začátkem konce Andreje Babiše“, jak si po finále prezidentské volby
neodpustil říct stále zapšklejší premiér, ale spíš začátek konce Fialy. Jeho vláda se těší bídné důvěře
veřejnosti a svými posledními kroky trestá už i své voliče, zatímco Pavla na Hrad poslaly přes tři
miliony lidí.

Máme tedy něco jako nového demokratického tatíčka – totalitního rozvědčíka, který prostě začal
konat stejně, jak ho to kdysi naučili na Akademii Antonína Zápotockého: rázně, odhodlaně a v týlu
systému.

S Pavlem souvisí i jeho „přítel po boku“ Petr Kolář. O něm začaly najednou vycházet hodně
negativní články, proč až po volbách?

No protože Pavel i jeho „přítel po boku“, čistič a lobbista Kolář, jsou miláčky drtivé většiny novinářů.
A ti před volbami dělali všechno pro to, abychom měli toho jejich prezidenta, jak teď řekl i profesor
Jan Jirák. Lobbistu Kolářovi pracujícímu mimo jiné (on lobbuje snad pro každého, kdo zaplatí) i pro
americké lobbisty Squire Patton Boggs, kteří až do ruské invaze na Ukrajinu ve světě čistili reputaci
Putinova režimu i dalších světových hrdlořezů, proto dělali jen samé pozitivní PR. A za naše vlastní
peníze se činila hlavně Česká televize, kde až donedávna pracovala jako politická moderátorka
Kolářova partnerka Světlana Witowská.

Sjeďte si svodku, což teď s novým prezidentem možná znovu bude populární slovo, a zjistíte, že Kolář
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tady byl v posledních letech, kdy intenzivně makal i na Pavlovi, pečený vařený. A taky že najednou
nápadně změnil svůj pohled nejen na Ukrajinu, skoro jako by nyní pracoval i pro americkou vládu.

Po anexi Krymu a obsazení východu Ukrajiny Ruskem například říkal, že by na rozdělení země, jak to
nyní chce Putin, vlastně nebylo nic špatného, protože je to stejně odjakživa jen západní výspa Ruska.
Řečeno s provládním komentátorem Jindřichem Šídlem býval i on „mírový štváč“, které teď honí
Rakušanovo vnitro. Dnes ale Kolář mluví jako americký prezident.

Witowskou nedávno urazilo, když moderátor Václav Moravec přirovnal Koláře k Zemanovu „příteli
po boku“ Martinu Nejedlému, uražený by ale měl být spíš Nejedlý: na rozdíl od Koláře nikdy nedělal
pro cynické americké lobbisty, kteří způsobili politické skandály v Británii i USA. A nikdy taky
veřejně úplně neotočil svůj názor. Možná i proto, že nám radši nikdy žádný neřekl.

Zmínil jste, že Fialova vláda už trestá i vlastní voliče. Tím myslíte zvýšení daní pro
živnostníky, o kterém mluví ministr financí ODS Zbyněk Stanjura?

Samozřejmě. Stanjura sice ochotně převzal Fialovy „hodnotové“ lži, a proto říká, že zvýšení
sociálních a zdravotních odvodů zdanění živnostníků nezvýší, protože jim zůstane stejná daň
z příjmu, pravda ale je, že jim to daně případně zvýší tak, že se možná i oni kvalifikují na „populární“
vládní příplatek na bydlení. Odvody totiž ve skutečnosti nejsou nic jiného než přímé daně, i když jim
tak vláda neříká, aby jejich zvýšení nesmrdělo loupeží za bílého dne.

Jestli Fialova vláda fakt udělá i tohle, bude to jen další její porušený slib v nekonečném seriálu.
Přitom právě živnostníci se k ní dost vrátili od ANO – a teď další ťafka. Nejhorší ale je, že ODS
převzala rétoriku ČSSD, která živnostníky označovala za „parazity“. Stanjura totiž argumentuje tím,
že živnostníci platí nižší sociální a zdravotní daně než zaměstnanci. To sice platí, taky za to ale mají
nižší, případně žádné sociální a zdravotní benefity.

Nebo už jste viděl živnostníka, jemuž někdo posílá peníze za dovolenou? To má snad jen
„komentátor“ vládní PR platformy Forum24 Jiří Sezemský, kterého současně platí i Fialův Úřad
vlády! Ale jestli začne platit i nás ostatní…
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